

TESTEX AG, Swiss Textile Testing Institute Gotthardstrasse 61 8002 Zurich Switzerland

Certificate OEKO-TEX® STANDARD 100

Fuzhou Jinxing Garment Knitting Co., Ltd.

is granted the OEKO-TEX® STANDARD 100 certification and the right to use the trademark.

SCOPE

Narrow fabrics (knitted rib), tapes, bands and ropes made of 100% polyester, as well as mixtures with white or black rubber thread, all in white, black, yarn-dyed (in a limited range of 6 disperse dyestuffs, incl. 1 fluorescent yellow and 1 fluorescent orange dyestuff) and finished; or made of 100 % polypropylene, raw white, white and pigment masterbatch melt spun dyed, as well as mixtures with white or black rubber thread; White and yarn dyed ribbon and elastic band made of 100 % polyester, 100 % polyamide and their mixtures with rubber or elastane., with or without rubber print, colourless transparent, white and coloured silicone print; produced using components partly pre-certified according to OEKO-TEX® STANDARD 100

PRODUCT CLASS

I (baby articles) - Annex 6

Further compliance information (REACH, SVHC, POP, GB18401 etc.) can be found on oeko-tex.com/en/faq.

The certificate is based on the test methods and requirements of the OEKO-TEX* STANDARD 100 that were in force at the time of evaluation.



This certificate BEAO 098495 is valid until 31.07.2025.

SUPPORTING DOCUMENTS

- Test report : BJ010 242919.1
- Declaration of conformity in accordance with EN ISO 17050-1 as required by OEKO-TEX*
- ✓ OEKO-TEX® Terms of Use (ToU)

Matz Bachmann Managing Director

Dijana Ajdinovic Ecology Team Leader

Zurich, 2024-07-15



TESTEX AG, Swiss Textile Testing Institute
Gotthardstrasse 61
8002 Zurich
Switzerland



Certificate OEKO-TEX® STANDARD 100

福州锦星服装服饰有限公司

获得 OEKO-TEX® STANDARD 100 认证 及商标使用许可权

认证范围

针织罗纹、织带、带子和绳子,用纯涤纶纱线织造而成,包含或不包含白色或黑色橡胶丝,均为白色、黑色及纱线染色(染料的适用范围仅限于已申报的6支分散染料,包含1支荧光黄染料和1支荧光橙染料)和后整理;或由纯聚丙烯纱线制成,本白、白色或颜料色母粒熔融纺丝着色,包含或不包含白色或黑色橡胶丝;白色和色织的带子和弹力带由全涤纶,全锦纶及其与乳胶或弹力纤维混织而成,带或不带胶浆印和透明无色,白色和彩色的硅胶印;部分使用有OEKO-TEX®STANDARD100证书的原材料

产品级别 I(婴幼儿产品)-附录6



证书 BEAO 098495 有效期至 31.07.2025.

支持文件

- ✓ 测试报告: BJ010 242919.1
- ✓ 符合 EN ISO 17050-1 标准的 OEKO-TEX*符合性 吉明
- ✓ OEKO-TEX® 使用条款 ToU

Matz Bachmann Managing Director

Dijana Ajdirovic Ecology Team Leader

更多法规符合性信息(REACH, SVHC, POP, GB18401等)可在 oekotex.com/en/faq 查看。

认证基于 OEKO-TEX* STANDARD 100 评估时生效的测试方法及要求。

Zurich, 2024-07-15

